
Ref FAU møte Torsdag 7 mars, 2024

Oppmøtt: Malin 1, Sunniva 1, Ida 2, Maria 2, Linda 3, Glenn 4, Viktoria 5, Ståle 5, Hanne 7, 
Fredrik 7, Roger 9, Pia Barnehagen, Kari Marthe 10, 
Frafall: Carine 3, Kjøstel 6, foreldre Barnehagen, 8 kl, Lisa daglig leder.

Velkommen til årets første snøfrie FAU-møte 7. Mars 2024 
Sted: håndarbeidsrommet med tidvis dagslys. 
Kl: 18.00 

● Godkjenning av innkalling  
-Godkjent

● Godkjenning av referat  
-Godkjent med unntak av følgende korrigering:

I referat for februar ble det skrevet at julemarkedskomiteen vil øke budsjett med 1500,- til 
8000,- og ikke 7800,- som ble skrevet.

Det ble besluttet at  alle i FAU får referated en uke før det publiseres til skolen og foreldre. 
Slik får vi anledning til å luke ut feil tidlig.

● Informasjon fra daglig leder i barnehage og skole
-Barnehagen jobber med søkeprosess for opptaket til høsten.
-Skolen: Daglid leder var opptatt i dag, og kunne derfor ikke informere oss.

● 17. Mai - Planlegging av arrangementet, med klasserepresentanter 4. og 5. klasse.
Fjerde klasse har foreløpig ikke begynt planlegingen. Håndboken for dette arrangementet 
har ikke kommet frem og sendes dermed på nytt fra FAU leder.
Det ble foreslått forrige møte at femte klasse skal bistå fjerde med erfaringer.

Det blir foreslått at fjerdeklasse skal ha anledning til å selge pølser, brus og is på 17 mai på 
Steinerskolen til inntekt for egen klassekasse. Dette kommer i tillegg til at de deler ut gratis 
is til alle barn. FAU betaler for isen.

-Dette ble stemt over og vedtatt for i år. (ordningen må vurderes igjen neste 
år)

To andre forslag som ble diskutert men som ikke vant frem var at alle foreldre tar med seg 
mat, som så deles det ut, eller at fjerde klasse kun deler ut is.

● Dugnad vår, med nestleder
Nestleder var ikke tilstedet.
Endelig dato er ikke satt.

-Saken fortsette ved neste møte.



● Vårmarked, med ansvarlig fra skolen  
Lise (daglig leder) har gitt beskjed om at det ikke kommer noen fra skolen i dag.

-Denne saken blir forskjøvet.

● Velforening  
FAU får ikke være grasrotmottager, siden FAU er påkrevd ved alle skoler. For at FAU skal 
kunne søke grasrotmidler foreslås det dermed at en velforening startes. Det foreslås å 
starte en velforening i forbindelse med det nye bygget på skolen, Solbakken. denne 
foreningen skal bestå av foreldre fra potensiellt alle trinn. På denne måten kan velstyret 
søke om midler som kan disponeres for hele skolen. 
Kasserer Viktoria har skrevet forslag til vedtekter, hun har også funnet ut at vi kan åpne 
gratis konto i Trøgstad sparebank for foreningen.

FAU stemte hvorvidt vi skal starte en velforening.
-Godkjent

● Innkommende søknader  
-Det er ingen nye søknader

● Taushetserklæringer  
-Har fått nye underskrifter, men har ikke alle enda.

EVENTUELT 

• Valg av FAU styre kommer snart opp.
Vi trenger kandidater som leder, nestleder, kasserer og sekretær.
Potensielle kandidater bes henvende seg til valkomiteen (Geir Mikkelsen og Isak 
Anderssen)
Viktoria melder seg frivillig som kasserer i en ny periode.
Roger melder seg frivillig som sekretær i en ny periode.

• SFF (Steinerskolens Foreldre Forbund)
SFF har møte 5 ganger i året, på fredager fra 17-21.
De trenger 1 representant fra steinerskolen i Askim.

SFF setter veien for steinerskolen fremover, de tar seg av kursing og hjelper til i 
konfliktsituasjoner. FAU leder har motatt og videresender SFF årsmøte programmet til alle 
i FAU.

• 7 klasse disco.
Alle syvende klasser i Askim skal arrangere felles disco. Innvitasjon sendes til Hanne i 
syvende klasse som tar dette videre med sin klasse.



• Trafikksituasjonen rundt avlevering og henring av barn
Taxiene har fått nye tider de leverer barna på(tilfeldig?), dermed har trykket spredt seg 
utover.
I tillegg har isen gått og forholdene har dermed blitt mye bedre.
Google doc for innrapportering av hendelser er delt til alle i FAU. Ingen nye meldinger er 
ført inn siden dokumentet ble opprettet for to uker siden. 

• Spørsmål om kjeglene på skolegården
Ved barneskolen står det en rekke kjegler. Disse markerer eiendommen til nabogården på 
andre siden av veien. Nabogården ønsker ikke at Steinerskolen benytter seg av denne 
veibiten for parkering. Skolen har en dialog med gården angående hva som skal skje med 
denne veibiten.

• Spørsmål om kjernetid ved SFO
Malin i første klasse spør; "kan man dele kjernetiden for når barnet skal være på SFO etter 
behov?"
Spørsmålet sendes av Malin til Erik, sjef på SFO.
Malin holder oss oppdatert om svar.

• Mobbing og snitchelultur
Det har dukket opp saker med grov mobbing på skolen. En av medlemmene i FAU melder 
bekymring rundt mobbekultur på skolen og ønsker å sette søkelys på dette.
I ett (eller flere?) tilfelle ble barn som meldte ifra om mobbing på skolen fortalt av voksne 
at de ikke skulle sladre. Dermed tør ikke de aktuelle barna å melde nye mobbetilfeller. 
Hvordan kan vi bedre møte barna?
FAU har ingen mandat til å gå direkte inn i spesifikke situasjoner. Vi setter pris på jobben 
skolen gjør og annerkjenner at Steinerskolen har et godt miljø i forhold til andre skoler. 

FAU har følgende ønsker:
-Vi ønsker en unison handlingsplan for alle voksne på skolen, slik at alle 
saker håndteres likt.
-Vi oppfordrer alle foreldre til å snakke om mobbing hjemme.
-Vi oppfordrer klassene til å fortsatt å snakke om dette på skolen.
-Har arbeidsmiljøgruppa anledning til å fortelle FAU hva de jobber med, og 
hvordan de ønsker å forebygge mobbing på skolen?
-Kunne man vurdert en fadderordning?
-Vurderes det å annsette en miljøarbeider eller miljøterapaut?
-Vi etterlyser en enkel håndbok som kan sendes alle foreldre.
-Alle voldshendelser må rapporteres til skolen.

Mobbing blir en sak på neste FAU møte.

Referat ved Roger Gihlemoen


